
 

 

Technische vragen GroenLinks inzake cameratoezicht  
 
Eind december 2022 zijn er camera’s geplaatst bij het station Schagen. Vanwege overlast is in overleg 
met de politie besloten tot cameratoezicht voor een proefperiode van 3 maanden. 
 
Graag willen wij u vragen om ons (mogelijk via een RIM) op de hoogte te houden van deze proef. 
Wij willen graag meegenomen worden in de evaluatie zodat we de mogelijkheid hebben om hier in 
een oordeelsvormende vergadering over te discussiëren en het college te adviseren. 
Wilt u de evaluatie met ons delen zodat wij dit kunnen bespreken? 
Wilt u dit doen voor besluitvorming over een vervolg? 
 
Wat zijn de resultaten?  
Wat is de effectiviteit van cameratoezicht? Hoe is dat gemeten en op welke wijze is dat te relateren 
aan de inzet van cameratoezicht? 
 
Camera’s leiden vaak tot schijnveiligheid. Daarbij leidt het vaak tot verschuiving van problemen naar 
de plek waar geen camera's hangen. Kunt u dit gegeven meenemen in de evaluatie? 
 
Cameratoezicht op 1 bepaalde plek lost mogelijk iets op voor die plek, maar doet niets aan de 
oorzaak van de overlast zelf? Hoe gaat u de oorzaak aanpakken? Heeft u daar een plan voor?  
 
Tenslotte, het ziet er niet uit: Lelijke bakken met een paal met een camera zijn. Kunt u daar op korte 
termijn niet iets mooiers en passend in de omgeving van maken? 
 


